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BEHOVET AV BESOKSNARING

Besdoksnaringen ar en verksamhet som = prioriteras av manga kommuner.
Besöksnäring/turism bidrar runtom i landet till olika samhällsnyttor såsom stärkt service,
bättre kommunikationer och inte minst ökad stolthet och identitet hos berörda
kommuninnevånare. Den lokala demokratin stärks.

Också i Täby satsas det på besöksnäringen. Den satsningen har dock inget direkt fokus utan
är mer ett allmänt "förhållningssätt som tillämpas i verksamheten”, vilket vi nyligen kunde
läsa i kommunens delårsrapport för 2024. Vi har också blivit informerade om att Täbys
näringslivsstrategi 2023-2026 i sig innebär sådana förbättringar att såväl besöksnäringen
som andra företag gynnas och att ”alliansen är lyhörda inför företagens behov”.

Tryggt så. Men vi socialdemokrater efterlyser en konkret handlingsplan för hur det moderna
Täby ska marknadsföras externt. Vi vill också att kommunen, via nämnda näringslivsstrategi,
prioriterar de satsningar och arbetstillfällen som rör besöksnäringen. Dessa tidigare antydda
satsningar saknas i strategin.

Socialdemokraterna föreslog redan för tio år sedan i en motion att kommunstyrelsen skulle
ta fram en strategi och ett program för besöksnäringen i Täby. Fem år senare, 2020, frågade
vi igen, denna gång i en interpellation, om vilka åtgärder som är på gång. Nu har snart fem
år gått på nytt — och allmän lyhördhet duger inte längre!

Med anledning av ovanstående yrkar vi:

Att kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt kommunstyrelsen att utveckla kommunens
besöksnäring genom en konkret handlingsplan.

Att kommande näringslivsstrategi för Täby (2027-2030?) också innefattar ett avsnitt om den
viktiga besöksnäringen.
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